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Z á p i s 

o průběhu konference občanského sdružení SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 25.11.2013, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

 
1. Presentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod 

3. Zhodnocení činnosti během léta 2013 /po VH 2013/ 

4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 30.10.2013 : 

 - SKI Vítkovice –Bílá o.s.  

 - SKI Bílá –Služby s.r.o.   

Informace budou zavěšeny na www.skibila.cz  /klubová sekce/ od 20.11.2013  

Podrobnější informace možno osobně v kanceláři SKI na stadionu 

5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu (doporučuje 
se na této konferenci odevzdat loňské karty)   

6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2013 a   

2014 a příspěvků pro SLČR          

7. Program závodů na Bílé organizovaných občanským sdružením  

Rozpis závodů a informace o požadavcích do pořadatelského sboru v roce 2012/2013 bude na www.skibila.cz
     

8. Informace o rozvoji SKI Areálu v roce 2013 a výhled na rok 2014 

9. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2013/2014  

10. Diskuse   

11. Závěr 

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.17 hodin dle pozvánky a programu  přivítal  všechny  Martin Kacíř, který je pověřen VV vedením konference.   

Ad 3)  

 M.Kutáč předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti OS během léta 2013 ( v období od 
konání poslední VH ).  

 

• Info rekonstrukce zasněžování červené sjezdovky. Vytváření rezervy v souvislosti s inves. záměrem – umělé 
nádrže. Zatím není schválen územní plán, takže není možno zahájit novou výstavbu. V souvislosti také 
s církevními restitucemi.  

• Info o investičních akcích – dostavba provozní budovy kolaudace  proběhla úspěšně včetně úpravy vnějších 
prostor. Jednání se stav. Úřadem získalo statut stavby trvalé.  

•  Odkoupení areálu pily a hřiště-  pozemek hřiště podán nebude, je v nájmu učiliště. K pozemku pily pak 
informace o přípravě profinancování z KB. Předběžný záměr o koupi byl bankou předběžně schválen. Info o 
současném stavu viz zpráva  S.Olšáka- příil. č. 1  

• Info o přípravě územní plánu obce Bílá- požadavky byly postoupeny obci. Aktivní účast na všech jednání. 
Společný postup se starostou, zástupce Pokroku a SUN SKI .  

http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
http://www.skibila.cz/
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Ad 4)  

Poděkování M.Kacíře a postoupení k dalšímu bodu programu. Slova se ujímá opět S. Olšák a sděluje výsledky 
občanského sdružení SKI VÍTKOVICE BÍLÁ. Informuje členy konference o rozdílech mezi plánovanými náklady a výnosy 
a současným stavem, když výsledky jsou zatím předběžné vzhledem k tomu, že sdružení pracuje s jiným než ročním 
účetním obdobím. Po ukončení účetního období bude projednáno s auditorskou společností, aby došlo k maximální 
optimalizaci hospodářského výsledku.  
Konstatuje, že letošní sezona byla lepší, než předešlé období, tudíž i hosp. výsledky jsou pozitivní.  
 Viz příloha č. 2  

  
Po S.Olšákovi si slovo  přebírá   vedoucí areálu J.Vrzgula  a sděluje předběžné výsledky za servisní společnost SKI 
V´ITKOVICE – SLUŽBY s.r.o.  Přednáší zprávu ohledně rozpočtu a plnění s.r.o. V letošním roce by se měla s.r.o. dostat 
do kladných čísel. A to nejen kvůli lepší zimní sezoně, ale i díky rozjezdu letní sezony, která začíná nabývat na významu.  
Viz příloha č. 3. 

 
Poté M.Kacíř k těmto bodům otevírá diskuzi.  
 

• Dotaz J. Kočař k dětskému vleku pronajatému SUN SKI a jeho výnosu pro sdružení. Odpovídá M.Kacíř a poté 
S.Olšák.  

• Další dotaz J.Kočař k výměně pásu na rolbě. Zdali-by nebylo lepší provést výměnu ještě před sezonou. 
Odpovídá J.Vrzgula.  

• Dotaz J.Dusílka k plánu a záměru do konce roku 2013 – koupi areálu pily.. především k vyžití a jejich 
souvislostí se změnami v územním plánu a také návaznosti na restituce. Odpovídá S.Olšák   

• Příspěvek J.Vlčka, který konstatuje, že z finančního a strategického hlediska je nutné zakoupení areálu, bez 
vazby na církevní restituce a změny územního plánu a to především z důvodu pronájmu parkoviště a placení 
nájmu.  

• Vstup Svatoše ke změnám souvisejícím se změnou legislativy  - zrušení sdružení do nové právní formy..k 
tomuto dotaz se připojuje  J.Dusílek.  a upozorňuje na rychlou reakci a zaregistrování spolku do OR.  – 
odpovídá na ní M.Kacíř. 
 
 
 

Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
Ad 5) Slovo si přebírá J.Vrgula k brigádnickým hodinám. Pro členy sdružení, kteří nemají odpracované brigádnické 
hodiny je možno pořídit sezónní permici za částku 1.500,- Kč. Pokud mají odpracované hodiny, pouze odevzdají karty 
k nabití s předstihem.  Nabízí k nahlédnutí seznam brigádnických hodin.  
 
Ad) 6  M.Kacíř  předává slovo J.Kutáčovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků.  
Členské příspěvky jsou vybírány buď na konferencích a VH. Konstatuje výši členských příspěvků. Za rok 2011 jsou zde 
členové, kteří nemají zaplaceno. V průběhu zimy je bude kontaktovat. Pokud nedojde k úhradě na VH bude jednáno o 
jejich vyloučení. Na VH v květnu bude prostor k úhradě příspěvků na rok 2014.  
Druhá možnost úhrady členského příspěvku je pak možnost bankovního převodu. Jejich možnost je pak uvedena na 
webových stránkách v klubové sekci.  
 
Ad 7) 
M.Kacíř předává slovo S. Olšákovi, který přednáší Program závodu na Bílé  . 
 
Termíny  11-12.1.2014   RKZ 
                14-16.2.2014   FIS UNI + MČR juniorů 
                15-67.3.2014   Madeja Cup 
 
Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je S.Olšák a to formou mailové přihlášky.  
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Ad 8) 
M.Kacíř předává J. Vrzgula  

• otevírá  počtu zaměstnanců a provoz areálu v letní sezoně. Konstatuje návštěvnost letní sezony a to 
především v podzimních měsících spojených s provozem  singl trailů a pašeráckou stezkou, sjezd na 
koloběžkách apod.  

• další údržba areálu, montáž sítě na velký padák a Javořinka. Demontáž vleku na jihu( poma) Práce na provozní 
budově ( interiéry i exteriéry). Rozdělení pokojů na provozní budově. Montáž hydrantů u kluziště k využití jak 
výrobě sněhu, tak i úpravy kluziště.  

• Informuje o spuštění děl, z důvodu zjištění závad a jejich odstranění. 

• 14.12.2013 SKI BÍILA OPEN – zahájení sezony, program pro děti, živá hudba, ukázky záchranného systému, 
lyžování za 100,- pro veřejnost. Běžecké stopy- úpravy u červeného okruhu apod.  

• Při SKI BILA bude den otevřených dveří v nové rekonstruovaném Pokroku. 
 
M.Kacíř jen konstatuje, že proběhnou další akce po dobu sezony, předváděčky, prezentace firem apod.—jejich 
vyvěšení bude na webu. 
 
Ad 9)  
M.Kacíř předává slovo S.Skoumal OZL – přednáší zprávu o sportovní činnosti  oddílu. Viz příl. č. 
 
 
 
Ad 10) 
 M.Kacíř předává slovo P.Kutáčovi, který představuje nové webové stránky a přihlášení do klubové sekce. Vstupuje 
rovněž J.Kutáč a prezentuje návod, jak hradit bezhotovostně členské příspěvky. Jinak lze rovněž uhradit členské 
příspěvky kromě VH a konferencí také v v hotovosti v kanceláři. 
 
J.Vrzgula prezentuje logo manuál nového oddílového loga. Dále na projektoru představuje návrh nového územního 
plánu s výkladem současného stavu a zamýšlených záměrů.  
 
M.Kacíř konstatuje,  že program konference byl naplněn až k poslednímu bodu a tím je diskuze : 
 

• Dotaz J.Vlček – za 40 dnů se blíží výročí J.Seilera. 40 ročník Návrh na organizaci akce a pozvat vítěze 
memoriálu.  

• Dotaz P,Kutáč – k využití snow parku.. a úprava parku pro potřeby dětí.  Odpovídá J.Vrgula. Nezvažuje se 
změna. 

•   
Ad 11) 
 
 závěrečné slovo má M.Kacíř, když děkuji za účast a pozornost na konferenci a  zahajuje neoficiální část konference a 
tím je malé pohoštění.  
Skončeno v 19.27 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
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